
Bestyrelsesmøde den 21.11.2024 kl. 19-21 (møde nr. 4) 

 

Afbud: 

Referent:Ann 

 

Kl. Punkter 

 1. Nyt fra Ann  

Sprogvejledere 

Inger og Charlotte H er meldt på første diplommodul, der heder Børns sprogtilegnelse. 

Den starter i januar. Planen er at de begge to skal igennem 3 diplommoduler og dermed 

kan kalde sig Sprogvejler til sommeren 2026 

 

Kval-id 

Vi er kommet godt i gang med Kval-id. Vi har arbejdet med det på 2 fællesmøder nu og 

planen er, at alle skal aktivt i gang med at lave aktionslæring på måltider næste gang. 

Alle har taget super godt imod det og virker begejstret for det. 

 

Rundering - Arbejdsmiljø 

Michael og Ann har været på sikkerhedsrundering i huset.  

 

Supplerende AMR-kursus 

Michael og Ann skal på kursus torsdag +fredag i uge 48. Lone deltager torsdag som TR 

 

Infoskærme 

De nye komme/gå skærme kommer onsdag den 27/11. Der kommer et skriv ud, når de er 

klar sammen med en vejledning. 

 

Personale rotation 

Charlotte G og Dorthe bytter plads, så Dorthe kommer i vuggestuen og Charlotte G går i 

børnehave. 

 

 2. Nyt fra formanden (Birgitte) 

Møder næste år: Skal suppleanterne inviteres med fra start?  

De inviteres med, da det giver god mening, da de skal i spil efter sommerferien 

 

Der er udleveret et papir på skolen omkring hvad man forventer børnene skal kunne når 

de starter i skolen. Den kender børnehaven ikke. Ann spørger til den. Og aftaler nærmere 

med samarbejdet omkring førskolen 

 

 3. Hverdagens aktiviteter samt planlagte emner (Michael & Lone) 

Vuggestuen:  

Arbejdes med det kun er én stue igen. Øver på at fordele sig i mindre grupper. Der laves 

hemmeligheder 



Snudebillen:  

5 nye børn så der arbejdes meget på relationer. Der genopfriskes rutiner. 

Sommerfuglen:  

Lærer hinanden at kende. Øver at vente på tur. Skal til at arbejde på selvhjulpenhed på 

toilettet. 

Mariehønen:  

Øver sig i at være en ”ny stue” efter de store er rykket på Sommerfuglen. Øver at lytte 

og vente på tur 

 

 4. Budget 

Orienteret om budget 

Vi har fået 45.000 kr af Nodeafonden som tilskud til det nye legetårn i børnehaven. 

Kompan er ved at indhente byggeansøgning. Vi håber det står færdigt i løbet af foråret 

 

 

 5. Evaluering af forældremøde 

Valget skal IKKE ligge til sidst. Det vil være naturligt efter formandsberetningen og så 

slutte af på stuerne. Godt at komme på stuerne – ca ½ time. Evt. som spørgetime. Det 

kunne godt kortes ned til 2 timer.  

Kunne være godt med et oplæg om fx SoMe, grænser, stole på mavefornemmelsen, 

kender barnet bedst osv. Tidspunktet er fint. Hvis det bliver aktuelt vil skolen nok gerne 

være med 

 

 6. Tilbagemelding på tilsyn og kvalitetssamtale 

Der har været afholdt kvalitetssamtale med udgangspunkt i data og uanmeldte tilsyn. Vi 

har fået meget ros for at være nærværende og anerkendende. Selv under pressede 

situationer formår personalet at bevare roen og hjælper hvor der er behov for det. Der er 

nogle ting vi kan blive endnu bedre til som fx voksen deltagelse i leg inde og små 

grupper i vuggestuen. Vi kommer til at arbejde med det den kommende tid. 

 

 

 7. Møder næste år 

Gerne om aftenen. Kl. 19-21 

Ann lægger datoer i kalenderen og sender til både medlemmer og suppleanter 

Der er indtil videre fastlagt to møder: Tirsdag den 18/2 2025 kl. 19-21 samt tirsdag den 

13/5 2025 kl. 19-21. 

 

 8. Evt. 

Skal der laves en halv arbejdsdag til foråret? 

Det kunne være fint at børnene har længere tid at nyde de ting der bliver lavet. Det 

kunne laves som sammenskudsgilde. Evt. spise stuevis, så man lærer hinanden mere at 

kende. Vi tager det op i den nye bestyrelse 

 

Julestue næste år 

Vil bestyrelsen hjælpe med noget næste år? 

Det kan sagtens være en mulighed. Vi snakker om det når vi nærmer os 

 

 


